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Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu, Cumhuriyet’in 100. yılında Cumhuri-
yet ile aynı yaşta bulunan Giresunlu hem-
şehrilerine çok anlamlı ziyaretler gerçekleş-
tirdi.

Başkan Şenlikoğlu, eşi Meryem Şenlikoğ-
lu hanımefendi ile birlikte Hacı Hüseyin Ma-
hallesi’nde ikamet eden 100 yaşındaki Gül-
süm Akbayrak ile Çaykara Mahallesi’nde 
ikamet eden 100 yaşındaki Emine Fatsa’nın 

misafiri oldu.
Gülsüm ve Emine teyze, Başkan 

Şenlikoğlu’na, “Siz ziyaretinizle birlik-
te bizleri memnun ettiniz. Allah'ta sizi 
memnun etsin" diye dua etti.

Başkan Şenlikoğlu ise, “Evlerinizi 
bize açtığınız için teşekkür ediyorum. 
Neşeniz hiç eksik olmasın, sağlıklı bir 
ömür diliyorum. Ellerinizden öpüyo-
rum” dedi

Cumhuriyet’in 100. Yılı anısına ger-
çekleştirilen program, çektirilen hatıra 
fotoğraflarıyla son buldu. 

(Dursun Onur)

Cumhuriyetimizin kuru-
luşunun 100’üncü yıl dö-
nümünde, 29 Ekim Cum-
huriyet Bayramı tüm yurtta 
olduğu gibi Giresun’da da 
coşkuyla kutlandı.

29 Ekim Cumhuriyet 
Bayramı Kutlama Progra-
mı çerçevesinde, Valilik 
önündeki Atatürk Anıtı’nın 

üstlenen kahraman ecda-
dımızı saygıyla yâd ediyo-
rum” ifadelerini kullandı.

Valilik önündeki kutla-
ma programı; Öğrenciler 
tarafından şiirlerin okun-
ması, halk oyunları göste-
risi, Köpek Timlerinin gös-
terileri, kahramanlık türkü-
lerinin icra edilmesi, Jan-
darma ve Polis Özel Hare-
kât Timlerinin iniş gösteri-
leri, Giresun Spor Lisesi öğ-
rencilerinin jimnastik gös-
terisi ve ödül töreniyle 
devam ettikten sonra tören 
geçişi ile sona erdi.

FENER ALAYI
Vali Mehmet Fatih Ser-

dengeçti önderliğinde ger-
çekleştirilen "Fener Alayı" 
şehrin sokaklarını renklen-
diren binlerce kişinin katılı-
mıyla gerçekleşti.

Merkez Çotanak İlko-
kulu önünden başlayan 
“Fener Alayı”; Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti ve eşi 
Belkıs Edige Serdengeçti 
ile Giresun Milletvekilleri 
Prof. Dr. Nazım Elmas ve 
Ali Temür, Giresun Beledi-
ye Başkanı Av. Aytekin 
Şenlikoğlu başta olmak 
üzere il protokolü, siyasi 
parti temsilcileri, sivil top-

bulunduğu alanda kutlama 
töreni düzenlendi.

Valilik Hizmet Binası 
önündeki tören; Vali Meh-
met Fatih Serdengeçti ve 
Belediye Başkanı Av. Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun halkın, 
kolluk birliklerinin, okulla-
rın, resmi ve özel kuruluş-
ların bayramını kutlama-

lum kuruluşlarının yetkilile-
ri ve coşkulu bir kalabalı-
ğın katılımıyla gerçekleşti-
rildi.

Katılımcılar ellerinde 
Türk bayraklarıyla yürüyü-
şe katılarak Cumhuriyet 
coşkusunu tüm şehre yay-
dılar. Vali Serdengeçti ve il 
protokolü; yürüyüş boyun-

sıyla başladı. İstiklal Mar-
şımızın Giresun Belediye 
Bandosu eşliğinde okun-
masının ardından Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’nın “Cumhuriyet 
Bayramı Mesajı” okundu.

Program; Vali Mehmet 
Fatih Serdengeçti’nin töre-
ne katılanlara yönelik yap-
tığı günün anlam ve öne-
mini belirten konuşması ile 
devam etti.

Tören alanında bulu-
nanları selamlayarak ko-
nuşmasına başlayan Vali 
Serdengeçti, “Cumhuriye-
timizin İlanı'nın 100. yılın-
da Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk başta olmak üzere 
İstiklâl Harbimizin zafere 
ulaşmasında ve devletleri-
mizin kuruluşunda vazife 

ca cadde üzerindeki esnaf 
ve vatandaşlar ile balkon-
larından alkışlarıyla yürü-
yüş kortejini takip eden va-
tandaşları selamlayarak 
bayramlarını kutladılar.

Programın en dikkat çe-
kici anlarından biri de saat-
ler 19.23’ü gösterdiğinde 
gerçekleştirilen dilek feneri 

gösterisiydi. Binlerce dilek 
feneri ve havai fişek, Gire-
sun semalarında uçarken, 
katılımcılar özel dileklerini 
gökyüzüne bıraktılar. Bu 
anlamlı gösteri, Cumhuri-
yet'in aydınlık geleceğine 
olan inancın bir yansıması 
olarak değerlendirildi. 

(Giresun Valiliği)

100 yıllık coşku

Şenlikoğlu'ndan
anlamlı ziyaret
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Tirebolu Belediye ekip-
leri, ilçenin farklı bölgele-
rinde doğalgaz, altyapı ve 
kanalizasyon çalışmaları-
nı titizlikle sürdürüyor.

Doğalgaz Çalışmaları 
İlçenin Dört Bir Yanında

Tirebolu'nun çeşitli ma-
hallelerinde başlatılan do-
ğalgaz çalışmaları hızla 

devam ediyor. Özellikle 
Cintaşı ve Yeniköy Mahal-
lelerinde bölüm bölüm ger-
çekleştirilen bu çalışmalar, 
belediye ekipleri tarafın-
dan büyük bir özenle yürü-
tülüyor. Ayrıca, çalışmala-
rın ilçenin geneline yayıl-
ması için gerekli adımlar 
atılıyor.

"Mümkün olan en kısa 
zamanda çalışmanın; ilçe-
nin tümüne ulaşması 
adına girişimlere devam 
ediliyor."

Altyapı ve Kanalizas-
yon Çalışmaları Yeniköy 
ve Demirci Mahallelerinde

Yeniköy Mahallesi Plaj 
Sokak ve Demirci Mahalle-

si Osmanağa Caddesinde, 
belediye ekipleri altyapı ve 
kanalizasyon çalışmalarını 
sürdürüyor. Bu çalışmalar-
la, mahalle sakinlerinin 
yaşam kalitesinin artırılma-
sı ve altyapı sorunlarının ka-
lıcı olarak çözülmesi hedef-
leniyor. 

(Gülsen Dikgöz)

“Prof. Dr. İlhan Özde-
mir Devlet Hastanesi önü-
müzdeki günlerde A2 sta-
tüsüne yükseltilecek. Bu 
hastanemizi güçlendiril-
miş devlet hastanesi sta-
tüsüne kavuş turarak, 
gerek hekim kadrosu açı-
sından gerekse teçhizat 
noktasında daha ileri sevi-
yelere taşımış olacağız.”

AK Parti Giresun Mil-
letvekili Ali Temür, kanser 
hastalarına yönelik tanı, 
teşhis ve tedavi aşamala-
rında önemli bir yöntem 
olarak kullanılan Pozitron 
Emision Tomografi (PET-
CT) teknolojisinin yakın 
zaman içerisinde Giresun 
Üniversitesi Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi'nde 
hizmete gireceğini bildirdi.

Temür, yaptığı açıkla-
mada, Giresun’un en 
önemli sağlık ihtiyaçların-
dan olan Pozitron Emision 
Tomografi (PET-CT) ciha-
zının hizmete girmesi için 
çalışmalarını sürdürdük-
lerini belirterek, “Kurulu-
mu için prosedür sürecinin 
tamamlanmak üzere oldu-
ğu bu cihazın ilimizde hiz-
mete girmesiyle birlikte, 
kanser hastası olan hem-
şehrilerimizin tedavi ama-
cıyla artık çevre illere sevk 
edilmesinin önüne geçe-
ceğiz. Ayrıca Tıbbi Onko-
loji Uzmanı Dr. Mustafa 

siyle birlikte, inme geçiren 
hastalarımız artık başka il-
lere gitmek zorunda kal-
mayacak ve tedavilerini Gi-
resun’da yaptırabilecek-
ler. Ayrıca, radyoterapi ci-
hazı (LİNAC) ile yakın za-
manda ihtiyacı olan hem-
şehrilerimize radyoterapi 
hizmeti sunulmaya başla-
nıldı. Hemşehrilerimizin 
uygun sağlık hizmetlerini 
en iyi koşullarda almasını 
sağlamak için yatırımları-
mızı ve gerekli ödenekle-
rin ilimize aktarılmasında 
ki takibimizi titizlikle ger-
çekleştiriyoruz.”

Temür, ayrıca Sağlık 
Bakanı Fahrettin Koca ve 
bakanlık yetkililerine de te-
şekkür ettiğini sözlerine 
ekledi. (Dursun Onur)

Büyükkör de geçtiğimiz 
hafta itibariyle poliklinikle-
re başladı” bilgisini verdi.

GÜÇ LENDİRİLMİŞ 
DEVLET HASTANESİ

Giresun’da son aylar-
da sağlık alanında özellik-
le yapısal ve teçhizat nok-
tasında önemli atılımların 
o l du ğu nu kay de den 
Temür, şöyle devam etti:

“Bu kapsamda, Piraziz 
ve Doğankent devlet has-
tanelerini 2024 yılının ilk 
yarısı içerisinde hemşeh-
rilerimizin hizmetine suna-
cağız. Yine Sağlık Bakan-
lığı nezdinde yaptığımız gi-
rişimler neticesinde, Prof. 
Dr. İlhan Özdemir Devlet 
Hastanesi önümüzdeki 
günlerde A2 statüsüne 
yükseltilecek. Bu hasta-

nemizi güçlendirilmiş Dev-
let Hastanesi statüsüne 
ka vuş tu ra rak, gerek 
hekim kadrosu açısından 
gerekse teçhizat nokta-
sında daha ileri seviyelere 
taşımış olacağız. Hasta-
nemizin tadilat projesi de 
yakın takibimizde olup, 
hemşehrilerimize hizmet 
aksaması yaşatılmadan 
blok blok yenileme şeklin-
de gerçekleştirilecektir.”

R A D Y O T E R A P İ  
CİHAZI HİZMETTE

Milletvekili Temür, Giri-
şimsel Radyoloji Anjiyog-
rafi ve radyoterapi cihazı 
(LINAC) ile ilgili de şu bil-
giler aktardı:

“Girişimsel Radyoloji 
Anjiyografi cihazının bir ay 
içerisinde hizmete girme-

lar. Vilayetimizden uzak 
bir ilçeyi ziyaret etmek, 
uzun bir yolculuk gerektir-
se de son derece önemli-
dir. Burada var olan eksik-
likleri sizlerle birlikte gider-
meye çalışacağız. Sizlerle 
iş birliği yaparak bu sorun-
ları çözme yolunda çalışa-
cağız. Muhtarlarımızın 
desteğiyle, milletimizin 
her sorununu en iyi şekil-
de çözmek için burada-
yız.”

Vali Serdengeçti, top-
lantının ardından Çamo-
luk ilçesindeki esnafları zi-
yaret edip vatandaşlarla 
da görüştü, okullarda in-
celemelerde bulundu. 

(Giresun Valiliği)

“Vilayetimizden uzak 
bir ilçeyi ziyaret etmek, 
uzun bir yolculuk gerektir-
se de son derece önemli-
dir. Burada var olan eksik-
likleri sizlerle birlikte gi-
dermeye çalışacağız. Siz-
lerle iş birliği yaparak bu 
sorunları çözme yolunda 
çalışacağız.”

Giresun Valisi Mehmet 
Fatih Serdengeçti’nin ilçe 
ziyaretleri kapsamında 
son durağı Giresun’un en 
uzak ilçesi Çamoluk oldu.

Vali Serdengeçti, va-
tandaşlara daha iyi hiz-
met sunmak ve sorunları 
yerinde tespit etmek ama-
cıyla gerçekleştirdiği ilçe 
ziyaretleri kapsamında 
Çamoluk’ta incelemeler-
de bulunup, ilçe kayma-
kamı Faruk Carfi’den ilçe-
nin tarihi, coğrafyası, nü-
fusu, güvenlik durumu, 
eğitim, sağlık hizmetleri, 
ekonomik durum, tarım ve 
orman faaliyetleri, sosyal 
yardımlar, dini işler, genç-
lik ve spor etkinlikleri, 

KÖYDES projeleri başta 
olmak üzere gün cel 
durum ve yerel yönetim fa-
aliyetleri hakkında bilgi 
aldı.

Kaymakamlık ziyareti-
nin ardından mahalle ve 
köy muhtarlarıyla bir de-
ğerlendirme toplantısına 
katılan Vali Serdengeçti, 
“Çamoluk ilçemizin kal-
kınması ve sorunlarının 
çözümü için buradayız” di-
yerek, şunları dile getirdi:

“Muhtarlar, devletin 
halka ulaşmasında kritik 
bir araçtır. Muhtarlar, va-
tandaşların sorunlarını 
dinler ve bu sorunları dev-
letimize ileterek çözüm 
bulmamıza yardımcı olur-

Tirebolu’da doğalgaz
çalışması sürüyor

Devlet Hastanesi'nin statüsü değişecek!

Çamoluk’ta sorunları dinledi

Tebrik ederek, başarılarının devamını diledi

Giresun Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Yılmaz 
Can, Stanford Üniversite-

İmdat İşcan, Doç. Dr. Fik-
ret Ustaoğlu, Doç. Dr. 
Salih Durdu ve Ticaret Ba-
kanlığı tarafından düzen-
lenen “Tüketici Ödülleri” 
kapsamında "Bilimsel Ça-
lışma" kategorisinde Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’dan ödül alan Dr. 
Öğr. Üyesi Aytaç Erdem’i 
makamında kabul etti. 
Rektör Can hocaları teb-
rik ederek, çalışmalarına 
dair bilgi aldı. Can, akade-
misyenlerin Giresun Üni-
versitesine verdiği katkı-
nın çok önemli olduğunu 
belirtti. Ayrıca elde edilen 
bu başarıların süreklilik 
gösterebilmesi ve daha 
yaygın hale getirebilmesi 
için üniversitede tesis edi-
len akademik barışın 
önem li ol du ğu nu ve 
bunun meyvelerini birçok 
alanda aldığımızı vurgu-
ladı. (Gülsen Dikgöz)

si ve Elsevier işbirliğiyle 
hazırlanan dünyanın en et-
kili bilim insanları listesin-

de Giresun Üniversite-
si'nin adını duyuran Prof. 
Dr. Erol Eğrioğlu, Prof. Dr. 

Renkli Sokakta Cumhuriyet
Bayramı kutlaması

Yeniköy Mahallesi Taf-
lanaltı Mevkiindeki Renkli 
Sokak, Cumhuriyet Bay-
ramı'nın 100. yılına yakı-
şır bir coşkuyla süslendi.

Renkli Sokakta Bay-
ram Coşkusu

Tirebolu'nun en renkli 
mevkilerinden biri olan 
Taflanaltı, Cumhuriyet 
Bayramı'nın 100. yılında 
daha da renklendi. Bölge-
deki evlerin, dükkanların 
ve sokakların bayraklarla 
süslenmesi, coşkulu an-

ların yaşanmasına neden 
oldu.

Geniş Katılımlı Kutla-
malar

Bayram etkinlikleri sı-
rasında, ilçenin dört bir ya-
nından gelen vatandaş-
lar, bu özel günün coşku-
suna Yeniköy Mahalle-
si'nde ortak oldu. Genç-
yaşlı demeden herkesin 
katıldığı bu kutlamalar, bir-
lik ve beraberliğin simgesi 
haline geldi.

"İlçemizin dört bir ya-

nından vatandaşlarımızın 
katılımları ile Cumhuriyet 
Bayramımızı kutladık."

Bayramın 100. yılında 
bu denli geniş katılımlı bir 
etkinliğin gerçekleştiril-
mesi, ilçe halkının milli de-
ğerlere ne denli sahip çık-
tığının bir göstergesi oldu. 
Tirebolu Yeniköy Mahal-
lesi, Cumhuriyet coşku-
sunu en üst seviyede ya-
şayarak, bu özel günü 
unutulmaz kıldı. 

(Tirebolu Belediyesi)
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Giresun Belediyesi Kül-
tür Yayınları’nın çıkardığı 
kitaplar Giresun’un şehir 
ve kültürel tarihine ışık tut-
maya devam ediyor.

Kendini ispat etmiş de-
ğerli araştırmacı yazarla-
rın iş birliği ile Giresun’un 
kültürel hazinesine katkı 
sunmak üzere hazırlanan 
“Kurumları ve Yapıları ile 
Giresun Şehri”, “Giresun 
Nikâh Kayıtları” “Giresun 
Basın Tarihi” ve “Yaşadığı-
mız Giresun” adlı kitapla-
rın ardından “Cumhuriyeti-
mizin 100. Yılında Giresun 
Merkez İlçe” adlı kitabın 
baskısı tamamlanarak oku-
yucularıyla buluştu.

Giresun Üniversi te-
si’nden Mehmet Fatsa ve 
Oktay Karaman’ın editör-
lüğünde hazırlanan kitap-
ta; Coğrafya, Nüfus ve 
Tarih, Kamu Kurumları, 
Odalar, Birlikler ve Beledi-
yeler, Eğitim, Kültür ve 
Sanat, Sağlık, Spor ve Sos-
yal Hizmetler, Ekonomik 

tekabül eden 2023, ülke-
miz ve milletimiz için özel 
bir anlam ifade etmektedir. 
Bu yüzden Giresun Bele-
diyesi olarak, bu anlamlı 
yılın anısına bazı kültürel 
faaliyetler yapmaya karar 
verdik. Bu bağlamda Cum-
huriyetin 100. Yılında Gi-
resun Merkez İlçe diye an-
siklopedik bir çalışma ya-
parak halkımızın ilgisine 

Yapı, İmar ve Afet ana baş-
lıkları altında konular işle-
nirken, bölüm yazarları ise 
şu isimlerden oluşuyor: Ali 
Yılmaz, Ali Murat Yılmaz, 
Cemalet tin Aydınoğlu, 
Engin Yı l maz,  Feth i  
Elmas, Gazanfer İltar, 
Güler Aydınoğlu, Hasan 
Bulut, Hayrettin Karade-
niz, H. Gazi Menteşeoğlu, 
Mehmet Fatsa, Muham-

sunmayı uygun gördük. 
Yaklaşık bir yıl önce, ala-
nında uzman kişiler tara-
fından başlatılan çalışma-
lar sonuçlanıp birleştirile-
rek bir veri tabanı haline ge-
tirilmiştir. Giresun Üniver-
sitesi’nden Mehmet Fatsa 
ve Oktay Karaman’ın edi-
törlüğünde yapılan bu ça-
lışma, özelde Giresun şeh-
rini ve genel olarak da Mer-
kez İlçeyi konu edinen bir 
muhtevaya sahiptir ve sağ-
lam verilere dayalı bir eser 
ortaya çıkarılmıştır. Gire-
sun Belediyesi olarak yap-
tığımız bu çalışmayla, 
Cumhuriyetimizin 100. Yı-
lında şehrimizin ve çevre-
sinin durumunu gelecek ku-
şaklara aktarma imkânı 
elde etmiş olduk. Yapılan 
çalışmayı halkımızın hiz-
metine ve ilgisine sunmak-
tan mutluluk duyduğumu-
zu belirtir, eserin hayırlara 
vesile olmasını temenni 
ederim.” 

(Dursun Onur)

met Bulut, Murat Aladağ, 
Mustafa Yılmaz, Nazım 
Elmas, Oktay Karaman ve 
Serkan Orhan.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu 
ise çıkarmış oldukları 5 ki-
tapla birlikte Giresun’un ta-
rihi ne ışık tutmaya devam 
edeceklerini belirterek şun-
ları kaydetti: “Cumhuri-
yet’in ilanının 100. Yılına 

“Cumhuriyetin 100. yılında Giresun”
adlı kitapta okuyucularıyla buluştu

Gezmiş'ten

ilaç çıkışı!

“Vatandaşımız daha önceki yıllarda hiç fiyat farkı 
ödemeden aldığını ilaçları şu an yüksek fiyat farkları 
ödeyerek almak zorunda kalmıştır”

Cumhuriyet Halk Partisi Giresun Milletvekili ve Tür-
kiye Büyük Millet Meclisi Başkanlık Divanı Katip Üyesi 
Elvan Işık Gezmiş, TBMM’de düzenlediği basın top-
lantısında, ilaç fiyat farklarına ve ilaca ulaşımda yaşa-
nan sorunlarda dikkat çekti.

Kendisi eczacı olan Gezmiş, son yıllarda artan fiyat 
farklarının toplum sağlığını tehdit eder boyuta geldiği-
ni belirterek, “Hastalarımız raporlu ilaçlarını alırken 
çok yüksek fiyat farklarıyla karşılaşmaktadır. Muaye-
ne ücreti, ilaç katkı payları ve fiyat farkları hastalarımı-
zın ilaca erişimini gün geçtikçe daha çok zorlaştırmak-
tadır. Vatandaşımız daha önceki yıllarda hiç fiyat farkı 
ödemeden aldığını ilaçları şu an yüksek fiyat farkları 
ödeyerek almak zorunda kalmıştır” ifadelerini kullan-
dı.

“VATANDAŞIN HAYKIRIŞINA KULAK VERİN”
Bazı ilaçlarda fiyat farklarının 400 liralara kadar çık-

tığına dikkati çeken Gezmiş, 7 bin 500 lira emekli 
maaşı alan vatandaşın ilaca erişiminin her geçen gün 
daha da zorlaştığına vurgu yaptı.

Gezmiş, ilaca erişimin önündeki engellerin kaldırıl-
masını isteyerek, “Hastaların ilaca erişim hakkı önün-
deki engellerin biran önce kaldırılarak kalıcı önlemler 
alınmalıdır. İlaca erişimi zorlaştırarak, ileride hastala-
rımızın, telafisi güç ve imkânsız zararlara uğramasına 
sebep olan uygulamaların kaldırılması gerekmektedir. 
Anayasamız ‘devlet sağlık hizmetlerini herkesin 
beden ve ruh sağlığını koruyarak hayatını sürdürebi-
leceği şartları sağlamakla yükümlüdür’ der. Devletin 
en temel görevlerinden biri vatandaşının kesintisiz 
sağlık hizmetlerine erişimini sağlamaktır. 21 yıldır bu 
ülkeyi yöneten iktidara sesleniyorum: Öncelikle halkı-
mızın en temel hakkı olan ilaca erişimini önündeki en-
gelleri kaldırın ve vatandaşımızın bu konudaki haykırı-
şına kulak verin” diye konuştu. (Gülsen Dikgöz)

Alucra'da Cumhuriyetin 100. yılında
gelecek nesillere en güzel hatıra!

Giresun'un Alucra ilçe-
sinde, 29 Ekim Cumhuri-

sesi bahçesinde 100. Yıl 
Hatıra Ormanı Fidan Diki-
mi Etkinliği düzenlendi.

Alucra ilçesinde bugün 
100. Yıl Hatıra Ormanı 
Fidan Dikimi etkinliği ger-
çekleştirildi.

Etkinlikte bir konuşma 
yapan Belediye Başkanı 
Aybar, Cumhuriyetin 100. 
yıl dönümünde böyle an-
lamlı bir etkinliğin düzen-
lenmesinden duyduğu 
memnuniyeti dile getirdi.
GELECEK NESİLLERE 

EN GÜZEL MİRAS
Aybar, "Cumhuriyetimi-

zin kuruluşunun 100. yıl-
dönümünde, ilçemize 100. 
Yıl Hatıra Ormanı kazan-
dırmanın mutluluğunu ya-

yet Bayramı 100. Yıl Dönü-
mü Kutlamaları Programı 

şıyoruz. Bu orman, ge-
lecek nesillere bırakacağı-
mız en güzel miraslardan 
biri olacak. Bu etkinlikte 
emeği geçen herkese te-
şekkür ediyorum." dedi.

Konuşmanın ardından 
Orman İşletme Şefi Fatih 
Arslan, fidanların öğrenci-
lere dağıtılmasının ardın-
dan fidan dikimine geçildi.

Fidan dikimi etkinliği, 
hatıra fotoğrafı çekimi ile 
sona erdi.

Etkinliğe, Orman İşlet-
me Şefliği öncülüğünde, 
Belediye Başkanı Suat 
Aybar, kurum amirleri, de-
ğerli öğrenciler ve vatan-
daşlar katıldı. 

(Mehmet Yaşar)

Kapsamında, Halis Akmen 
Çok Programlı Anadolu Li-

Emekliye 5 bin TL'lik ikramiye
düzenlemesi TBMM'de kabul edildi!

Cumhuriyetin 100. yılı 
dolayısıyla çalışmayan 
emeklilere 5 bin TL'lik ikra-
miye ödenmesine ilişkin 
torba kanunda yer alan 
madde, Türkiye Büyük Mil-
let Meclisi (TBMM) Genel 
Kurulu'nda kabul edildi. 5 
bin TL'lik ödemeden yal-
nızca çalışmayan emekli-
ler yararlanabilecek.

Buna göre 2023 Ekim 
ödeme döneminde gelir 
veya aylık ödemesi yapı-
lan sigortalı ve hak sahip-
lerine bir defaya mahsus 
olmak üzere, dosya ba-
zında 5 bin lira ödenecek.

herhangi bir tarihte, sos-
yal güvenlik destek primi-
ne tabi olanlar dahil, çalış-
ması olanlar veya faaliyet-
te bulunanlar ile yaşlılık ay-

Bu ödeme, sürekli iş 
göremezlik geliri almakta 
olanlara gelir bağlanması-
na esas olan sürekli iş gö-
remezlik derecesi oranın-

lığı almaktayken bu aylık-
ları kesilmeksizin ilgili dü-
zenlemede sayılan iş yer-
lerinde çalışanlar ödeme 
kapsamında olmayacak.

Birden fazla dosyadan 
gelir ve aylık alanlara, en 
fazla ödemeye imkan 
veren bir dosya üzerinden 
ödeme yapılacak.

Yersiz yapıldığı anlaşı-
lan ödemeler, ilgilinin 
varsa almakta olduğu gelir 
veya aylıklarından yüzde 
25 oranında kesilerek, 
yoksa genel hükümlere 
göre geri alınacak. 

(Mehmet Yaşar)

da, ölüm aylığı ve ölüm ge-
liri dosyalarında ise hak sa-
hiplerinin hisseleri oranın-
da yapılacak.

1-31 Ekim 2023 arası 

Giresun'da silahlı saldırı!

Giresun'da özel bir hastanede meydana gelen tartış-
ma sonrası bir kişi silahla bacağından vurularak yaralan-
dı.

Alınan bilgiye göre, Giresun'da faaliyetini sürdüren 
Özel Kent Hastanesi'nde meydana gelen olayda arala-
rında daha önceden husumet bulunduğu bilgisine ulaşı-
lan iki akraba arasında henüz öğrenilemeyen bir neden-
den dolayı tartışma meydana geldi.

AKRABASINI SİLAHLA YARALADI!
Hastanenin yoğun bakım kısmında meydana geldiği 

öğrenilen olayda tartışmanın büyümesi üzerine henüz 
ismi öğrenilemeyen bir kişi tartıştığı akrabasını bacağın-
dan vurdu.

Yaralı şahıs, hastanede yapılan ilk müdahalenin ar-
dından ambulansla Giresun Eğitim ve Araştırma Hasta-
nesi'ne kaldırıldı.

Olayla ilgili soruşturma başlatıldı. (Haber Merkezi)
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‘Türkiye’de Fındık Sektörünün 
Geleceği ve Sorunları’ başlıklı ra-
porda, fındığın anayurdunun Gi-
resun olduğunun altı çizildi.

Bahçeşehir Üniversitesi Eko-
nomik ve Toplumsal Araştırmalar 
Merkezi (BETAM), fındığın gele-
ceği için içinde çok önemli verile-
rin yer aldığı bir rapor hazırladı.

Fındık yetiştirilen illerdeki üni-
versitelerde değil, Bahçeşehir Üni-
versitesi tarafından hazırlanan ‘ 
Türkiye’de Fındık Sektörünün Ge-
leceği ve Sorunları’ başlıklı rapor-
da, fındığın anayurdunun Giresun 
olduğunun altı çizildi.

Raporda özelikle, Türkiye’de 
fındık üretimi ve ticaretinin iç içe 
geçen bir dizi yapısal sorunlarla 
yüz yüze olduğu belirtilerek, ra-

porda ele alınan sorunların çö-
zümlenemediği takdirde Türki-
ye’nin gelecekte fiyat belirleme 
gücünü kaybedebileceği kayde-
dildi.

Raporda, “Fındığın anayurdu 
Giresun’dur. Bu bölgede fındığın 
bolca yetiştiği tarihsel yazılı bel-
gelerde teyit edilmiştir. Fındığın 
ihracatına dair bilgiler de 18. Yüz-
yıla kadar uzanmaktadır. Türki-
ye’de fındık bahçeleri 19. Yüzyı-
lın sonlarına doğru önce Ordu’ya 
daha sonra da Karadeniz’in do-
ğusuna ve batısına doğru yayıl-
mıştır. Günümüzde fındık yüzde 
80-85 civarında ihraç edilmekte 
ve 2 milyar doların üzerinde bir 
gelir sağlamaktadır. Türkiye 
dünya fındık piyasasında ulusla-

rarası fiyatının belirleyicisi konu-
mundadır. Ancak bu pay günü-
müzde yüzde 70’in altına gerile-
miştir ve azalış eğilimi devam et-
mektedir. Bu raporda ele alınan 
sorunlar çözümlenemediği takdir-
de Türkiye gelecekte fiyat belirle-
me gücünü kaybedebilir” denildi

Raporda, fındık üretimindeki 
verim düşüklüğü ve üretim mali-
yetine de dikkat çekilerek şunlar 
kaydedildi;

“Türkiye’de fındık üretimi ve ti-
careti iç içe geçen bir dizi yapısal 
sorunla yüz yüzedir. Bu sorunla-
rın bir araya gelerek oluşturdukla-
rı esas sorun, ortalamada düşük 
toprak verimliliği ile çeşitli üretim 
maliyetlerinin göreli yüksekliğidir. 
Türkiye ortalama toprak verimlili-
ği ve üretim maliyeti bakımından 
rakiplerine kıyasla oldukça geri-
dedir. Bu araştırmada önce 
Dünya’da fındık sektörünün duru-
mu ve Türkiye’nin bu sektörde ko-
numu ele alınmakta, ardından 
mevcut sorunların kaynakları ana-
liz edilerek çözüm önerileri sunul-
maktadır. Raporun son bölümün-
de Türkiye’de fındık sektörünün 
geleceği mevcut sorunların çö-
zümlenip çözümlenemeyeceğine 
bağlı olarak Baz ve Reform şek-
linde adlandırılan iki senaryo çer-
çevesinde tartışılmaktadır.” 

(Haber Merkezi)

Birleşmiş Milletler Kadın 
Birimi (UN Women) ve Yeryü-
zü Kalkınma Kooperatifi iş bir-
liği ile hazırlanan Türkiye’de 
Siyasette Kadınlara Yönelik 
Şiddet Araştırması, Anka-
ra’da düzenlenen bir etkinlik 
ile tanıtıldı. Siyasette kadın-
lara yönelik şiddetin nedenle-
ri, ortaya çıkma biçimleri ve 
sonuçları konusunda önemli 
bulguların elde edildiği nitel 
araştırma, sivil toplum kuru-
luşları, kamu kurumları, yerel 
yönetimler ve siyasi partiler-
den temsilcilere sunuldu.

Yeryüzü Kalkınma Ko-
operatifi Proje Yürütücüsü 

Doç.Dr.İknur Yüksel Kapta-
noğlu’nun araştırma ekibiyle 
beraber 2022 yılında hazırla-
maya başladığı Türkiye’de Si-
yasette Kadınlara Yönelik 
Şiddet Araş tırması, BM 
Kadın Birimi tarafından uygu-
lanan ve İsveç Büyükelçili-
ği’nin İsveç Uluslararası Kal-
kınma ve İşbirliği Ajansı ara-
cılığı ile finansal destek sağ-
ladığı “Siyasette ve İş Haya-
tında Kadınların Liderliğinin 
ve Toplumsal Cinsiyet Eşitli-
ğinin Geliştirilmesi” projesi 
kap sa mın da yü rü tül dü. 
İsveç’in Ankara Büyükelçisi 
Malena Mård açılış konuş-

boyutları yer almaktadır.
Etkinliğin açılış konuşmasında 

UN Women Türkiye Ülke Direktörü 
Asya Varbanova şunları söyledi: “Si-
yasette kadınlara yönelik şiddet, 
yaygın bir insan hakları ihlali ve ka-
dınların siyasi hayata tam, eşit ve 
etkin katılımının önünde önemli bir 
engeldir. Bugün bu araştırma rapo-
runu açıklarken, tüm paydaşları ka-
dınların siyasi ve medeni haklarını 
korku, ayrımcılık veya şiddet olmak-
sızın kullanabilmeleri için gerekli ko-
şulları yaratmak üzere harekete geç-
meye davet ediyoruz. Kadınlar, kar-
şılaştıkları zorluklara rağmen, lider-
lik ettiklerinde tüm toplumlara ve 
dünyaya dönüştürücü değişimler ge-
tirdiklerini kanıtlamaya devam et-
mektedirler. Siyasi ve kamusal ya-
şamda karar alma süreçlerinin her 
kademesine tam ve etkin katılımla-
rını ve liderlik için eşit fırsatlara 
sahip olmalarını sağlamak için eli-
mizden geleni yapmalıyız.”

masında, her türlü şiddetten 
uzak bir siyaset ortamının 
özellikle gençler için önemini 
vurguladı.

Araştırmada Türkiye'de si-
yasette kadınlara yönelik şid-
det sorunu geniş çaplı olarak 
ele alınırken, uluslararası mev-
zuat ve normlar ile dünyadan 
iyi uygulama örnekleri incele-
nerek, yerel mevzuat ve politi-
kalar değerlendirilmektedir. 
Ulusal çapta siyasette kadın-
lara yönelik şiddete ilişkin ilk 
olma özelliğini taşıyan bu 
araştırma kapsamında, nitel 
araştırmalarla kadınların siya-
sette maruz kaldığı şiddetin 

Yeryüzü Kalkınma Koopera-
tifi Proje Yürütücüsü İlknur Yük-
sel Kaptanoğlu araştırma hak-
kında görüşlerini şöyle ifade etti: 
“Yaşamlarımızda hikayeler çok 
önemli. Biz bu araştırmada, ka-
dınların nasıl yükselip seçildikle-
rine ilişkin hikayeler yerine, siya-
sette var olma mücadelesi verir-
ken nasıl engellendiklerine 
odaklanarak, farklı aktörler tara-
fından maruz bırakıldıkları şid-
det eylemlerinin neler olduğunu 
araştırdık. Siyasete katılan ka-
dınlar ile siyasetle ilgili paydaşla-
rın anlatımlarında ifade edilen 
“kirli” siyaset içinde

“normal” kabul edilen şidde-
tin “normal” olmadığını, siyasete 
girebilmek ve orada kalabilme-
nin önünde farklı aktörlerden, 
farklı aşamalarda, farklı şiddet bi-
çimlerine maruz bırakıldıklarını 
gösterdik. Biz bu araştırma sa-
yesinde veriye dayalı politika üre-

tilmesine katkıda bulunmayı 
amaçlarken, siyasette kadınlara 
yönelik şiddet ile mücadele için 
adımlar atılmasının yolunu 
açtık.”

Aktif olarak parlamentoda ve 
yerel yönetimlerde yer almış/yer 
alan kadınlar, siyaset ve kadınla-
ra yönelik şiddet alanıyla ilgili 
kamu kurumlarından temsilciler, 
sivil toplum kuruluşları, siyasi 
partilerin kadın, gençlik yapılan-
maları ve gençlik ağlarından 
gençler ile derinlemesine görüş-
meler ve odak grup tartışmaları 
yürütülmüştür.

Bu araştırmanın Türkiye'de si-
yasette kadınlara yönelik şiddet 
konusundaki problemlerini ay-
dınlatarak, savunuculuk çalış-
maları ve değişim süreçlerine 
önemli bir katkı sunması hedef-
lenmektedir. Ayrıca, araştırma 
sonuçları, kadınlara yönelik şid-
deti ortadan kaldırmak, toplum-
sal cinsiyet eşitliğini hayata ge-
çirmek ve şiddetsiz bir toplum 
sağlamak için ülkede demokra-
siyi geliştirmenin önemini de vur-
gulamaktadır. (Gülsen Dikgöz)

Giresun Belediyesi Te-
mizlik İşleri Müdürlüğü tara-
fından çöp toplayan araçlara 
yazılan manili yazılar vatan-
daşların beğenisini kazandı.

Şehrin 28 Mahallesinin 
cadde ve sokakları ile müca-
vir alanlarda konteynerler-

den çöpleri alan araçlara ya-
zılan manileri gören vatan-
daşlar yazıları ilgi ve tebes-
sümle okuyor.

Hazırlanan Giresun leh-
çeli maniler 11 adet çöp kam-
yonunun üzerine giydirilir-
ken, aynı zamanda bu çalış-

ma belediyenin ilgili birimi ta-
rafından kemençe eşliğinde 
video haline getirildi ve bele-
diyenin sosyal medya hesap-
larından paylaşıldı. Bu video 
çalışması takipçiler tarafın-
dan yüksek oranda beğeni 
aldı.

Belediye Temizlik İşleri 
Müdürlüğü Yetkilileri tarafın-
dan yapılan açıklamada: 
"Farkındalık yaratmak ama-
cıy la gerçekleştirdiğimiz 
proje kapsamında, Giresun 
lehçeli manileri ön plana çı-
karttık ve temizlik araçlarının 
üzerine giydirme yaptık. Bu 
çalışmamız vatandaşlar tara-
fından büyük ilgi topladı. Şeh-
rimizi temiz tutmanın yanı 
sıra bu tip farklı çalışmalar da 
yürütüyoruz ve görüyoruz ki 
vatandaşlarımız tarafından 
ilgi görüyor” denildi. 

(Dursun Onur)

Türkiye'de Siyasette Kadınlara Yönelik
Şiddet Araştırması Yayımlandı!

Çöp kamyonları manilerle giydirildi

“Fındığın anayurdu Giresun'dur”

Aile Danışmanlıkları 108 bin kişiye hizmet verdi
Aile ve Sosyal Hizmetler 

Bakanı Mahinur Özdemir 
Göktaş, “81 ilde ücretsiz ola-
rak sunduğumuz aile danış-
manlığı hizmetimizden bu-
güne kadar toplam 108 bin 
kişi yararlandı” dedi. Bakan 
Göktaş, aile bütünlüğünü 
korumak ve güçlendirmek, 
aile içi ilişkileri düzenlemek, 
evliliğin işleyişinde yaşa-
nan ya da yaşanması muh-
temel sorunların çözümüne 
destek olmak amacıyla ülke 
genelinde danışmanlık, eği-
tim ve farkındalık çalışma-
ları yürüttüklerini bildirdi. 81 
ilde İl Müdürlükleri ve Sos-
yal Hizmet Merkezlerindeki 
(SHM) uzman personel ara-
cı lığı ile vatandaşlara 

2012’den bu yana ücretsiz 
olarak aile danışmanlığı hiz-
meti vermeye devam ettik-
lerini belirten Göktaş, “81 
ilde verdiğimiz aile danış-
manlığı hizmetimizden bu-
güne kadar toplam 108 bin 
kişi yararlandı. Vatandaşla-
rımız özellikle iletişim, prob-
lem çözme, çatışmaları yö-
netme, stresle baş etme ve 
çocuk yetiştirme becerileri 
konularında destek aldı.” ifa-
delerini kullandı.

HİZMETLER 3 BAŞLIK 
ALTINDA SUNULUYOR

Aile Danışmanlığı Hiz-
metlerinin, her aileye özel 
olarak, ailenin değerleri ve 
hassasiyetleri göz önünde 
tutularak, ihtiyaçları doğrul-

tusunda verildiğini söyleyen 
Göktaş, hizmetlerin, eşlerin 
aile içi iletişim konularında 
yaşadıkları sorunlarla etkili 
bir şekilde baş etmelerini 
desteklemek amacıyla ‘Aile 
Danışmanlığı’, boşanma sü-
recinde olan çiftlerin bu sü-
reci sağlıklı yönetebilmeleri 
amacıyla ‘Boşanma Süreci 
Danışmanlığı’ ve ‘Bireysel 
Danışmanlık’ olarak 3 baş-
lık altında sunulduğunu ak-
tardı.

“E-DEVLET
ÜZERİNDEN YAPILAN
24 BİN BAŞVURUYA

DANIŞMANLIK
HİZMETİ

SUNDUK”
Bakan Göktaş, vatan-

daşlara sunulan hizmetin 
daha çok kişiye ulaştırılma-
sı amacıyla başvuruların 
2019'dan itibaren e-Devlet 
sistemi üzerinde bulunan 
“Aile Danışmanlığı Başvu-
ru” ekranından da yapılma-
ya başladığını hatırlatarak, 
şunları kaydetti:

"Vatandaşlarımız, e-
Devlet üzerinden başvur-
dukları takdirde randevu ala-
rak İl Müdürlükleri ve Sosyal 
Hizmet Merkezlerinde aile 
danışmanlığı hizmeti alabi-
liyor. Bugüne kadar e-
Devlet üzerinden yapılan 24 
bin başvuruya danışmanlık 
hizmeti sunduk." 

(Aile ve Sosyal Hizmet-
ler Bakanlığı)
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Giresunspor, Çarşamba günü (yarın) 
iç sahada Beyoğlu Yeni Çarşı ile çıkacağı 
Ziraat Türkiye Kupası maçının hazırlıkla-
rına başladı. Cuma akşamı deplasmanda 
Şanlıurfaspor ile karşılaşan ve sahadan 
golsüz eşitlikle ayrılan Çotanaklar’da kafi-

le Cumartesi günü şehre dönerken, 
bugün yapılan antrenmanla kupa maçının 
hazırlıkları start aldı. Giresunspor’da Meh-
met Hoca, kupa mesaisinde tamamen 
genç oyuncuları oynatmayı planlıyor. 

(Mehmet Yaşar)

Giresunspor'un teknik 
adamı Birinci: “Geçmişte 
birçok zorlukların üste-
sinden geldik, yine gele-
biliriz. Karamsarlığa ka-

eden Mehmet Hoca; “Gi-
resunspor’un son 20 yıla 
yakın süreçteki kadro ya-
pılanmasını iyi bilirim. 
Belki de tarihinde hiç bu 
kadar genç oyunculara 
sahip olunmamıştı. Tabi 
bu bir dezavantaj gibi yo-
rumlanıyor ancak şu var 
ki kimsede topçu olarak 
dünyaya gelmiyor. Bu ço-
cukların bana göre en 
büyük eksikliği özgüven. 
Bunun üstesinden gele-
ceğiz. Taraftarlarımız-
dan isteğimiz saha so-
nuçları ne olursa olsun, 
Giresunspor’un yanında 
olsunlar. Geçmişte bir-
çok zorlukların üstesin-
den geldik, yine gelebili-
riz. Karamsarlığa kapıl-
mak yok, başarıya inan-
mak var. Çok çalışaca-
ğız, çok isteyeceğiz ve 
inanıyorum ki başarı da 
gelecek” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

pılmak yok, başarıya 
inanmak var. Çok çalışa-
cağız, çok isteyeceğiz ve 
inanıyorum ki başarı da 
gelecek” Giresunspor’un 

teknik adamı Mehmet Bi-
rinci, takımı eski günleri-
ne döndürmeyi çok iste-
diklerini söyleyerek; “Ka-
ranlık her zaman aydınlı-
ğa kavuşur. İnşallah biz 
de aydınlık günlere kavu-
şacağız” dedi. Yeşil-
beyazlı kulüp ile yeniden 
anlaşmasının ardından 
çok sayıda tebrik mesajı 
aldığını ve sosyal medya-
daki paylaşımların kendi-
ni çok mutlu ettiğini dile 
getiren Birinci; “Koşul-
suz, şartsız buradayım. 
Sözleşmemde yazan üc-
retin ne kadar olduğunu 
bile bilmiyorum. Sevdi-
ğim, sevildiğim bir cami-
aya hizmet edecek olmak 
benim için büyük bir 
gurur” ifadelerini kullandı.

TOPÇU DOĞAN VAR 
MI?

Takımın genç oyuncu-
lardan ağırlıklı bir kadro-
ya sahip olduğunu ifade 

Bulancak Bisiklet Top-
luluğu (BBT) Cumhuriyeti-
mizin kuruluşunun 100. Yı-
lında çifte etkinlik yaparak 
Cumhuriyet kutlamalarına 
renk kattı.

Bulancak-Dereli-Bulan 
cak güzergahında “100. 
Yılda 100 km Bisiklet Turu” 
etkinliği gerçekleştirilirken, 
topluluğun genç üyeleri de 
Bulancak İlçe Stadyumun-
da düzenlenen resmi töre-
ne katılarak tören geçişin-
de bulundular. Bisiklet turu 
etkinliğine Giresun Çota-
nak Bisiklet Grubu üyeleri 
de katılım gösterdi. 29 

Ekim sabahı Bulancak 
Meydandan hareket eden 
bisiklet grupları, Giresun 
meydanda kurulan Gire-
sun İl Sağlık Müdürlüğü 
standını ve diğer standları 
da ziyaret ettiler.

BBT üyesi Erol Şardağ; 
“BBT ve Giresun Çotanak 
Bisiklet Grubu olarak, Bu-
lancak-Dereli-Bulancak 
güzergahında 100 km pe-
dallayarak turumuzu ta-
mamladık. Genç ekibimiz-
de Bulancak İlçe Stadyu-
munda düzenlenen 29 
Ekim resmi geçit törenine 
katıldı. Güzel bir günde 

çifte etkinlikle Cumhuriye-
timizin 100 yılını elimizden 
geldiğince kutlamaya ça-
lıştık. Katılan arkadaşları-
mıza teşekkür ediyor ve 
kutluyorum. Ülkemizin kur-
tuluşu ve bağımsızlık yo-
lunda zorlu bir mücadele-
nin sonucunda Türk Milleti-
ne Cumhuriyeti hediye 
eden Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk başta olmak üzere 
tüm şehit ve gazilerimizi 
rahmet ve şükranla anıyo-
ruz. Tüm Milletimizin Cum-
huriyet bayramı kutlu 
olsun” dedi. 

(Mehmet Yaşar)

Kupa maçı yarın

“Benim için büyük gurur”

100.Yılda 100 km
Pedal Çevirdiler

Giresunspor'da Başkan Nahid Yamak, Boluspor 
ile oynanan karşılaşmada kırmızı kart gören Kadir 
Seven ve Faruk Can ile özel görüşme gerçekleşti-
recek.

Hafta içerisinde Giresun’a gelecek olan Başkan 
Yamak’ın Boluspor karşılaşmasında kırmızı kart 
gören ve dün akşamki Şanlıurfaspor mücadelesinde 
takımını yalnız bırakan iki oyuncuyla bir toplantı ger-
çekleştirerek, kendilerine çeki düzen vermesini iste-
yeceği öğrenildi. (Haber Merkezi)

Başkan özel görüşecek


